
cele mici sa se distribuie familiilor cu numar redus de persoane, cele inermediare la
restul familiilor, iar cele mari sa fie puse pe strazi.
Dl. Sgincfl propune sa se asfalteze si strazile din comuna Obreja, care au ramas
neasfaltate si mai solicita convocarea d-nului Minuc la urmatoarea sedinta de consiliu,
legat de transportul masei lemnoase pe drumul comunal DC 4laz-Yar.
DlLazar solicita repararea capacului de la caminul de apa din fata Caminului Cultural
din satul Var.
Dl viceprimar arata faptul ca s-a comandat tabla inox pentru confectionarea unui cazan
la bucataria de la Caminul Cultural din Obreja.
Dl Baba solicita sa se schimbe lampile defecte de la iluminatul public din localitatealaz.
Dl Carebia solicita sa se schimbe lampile defecte de la iluminatul public din localitatea
Var.
Intrucat nici un consilier nu si-a mai manifestat dorinta de a interveni Ia acest punct al
Ordinii de zi,, domnul viceprimar Peia lon, impreuna cu domnul Rudila Rusalin -
presedinte de sedinta, multumesc consilierilor prezenti pentru participarea la sedinta si
declara inchise lucrarile acestei sedinte.
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